
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 5.12.2016 o 17,30 hod. v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý privítal prítomných 
poslancov a občanov obce.  
          Skonštatovala, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 8  
poslancov z celkového počtu 9. Ospravedlnený poslanec Roman Matušica. Za overovateľov zápisnice z 
dnešného zasadnutia predsedajúci určil poslancov OZ  - Alenu Matulovú, Martu Mizerovú. 
     Predsedajúci predložil prítomným na doplnenie do programu rokovania nasledovné body:  

- Bod č. 6/B Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce  
- Bod č. 12/ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2017. 

Poslankyňa Režnáková predložila návrh, aby bol do programu rokovania zaradený bod diskusia občanov. 
Predsedajúci dal hlasovať za návrh poslankyne Režnákovej. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, 
Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 5 (Holbíková, Klokner,  Matulová,  
Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 3 (Polák, Lipovský, Mizerová), návrh bol prijatý. Do programu rokovania 
sa dopĺňa  bod č. 14/ Diskusia občanov. 
Poslanec Šimulčík návrh do programu rokovania, určenie termínu najbližšieho rokovania obecného 
zastupiteľstva. 
Predsedajúci dal hlasovať za predložený program rokovania aj s doplňujúcimi návrhmi, tento poslanci 
jednomyseľne schválili. 
 

K bodu č. 2/ 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, tvorí prílohu 
zápisnice a predsedajúci všetkých prítomných oboznámil s plnením uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 128 : OZ berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesenia 
z predchádzajúceho zasadnutia. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0,  návrh bol prijatý.   

 

K bodu č. 3/ 

Kontrola plnenia, čerpania a úprava rozpočtu k 30.9.2016 

3A/ Rozpočtové opatrenie č. 3/2016/OcU 

3B/ Čerpanie rezervného fondu 

 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Predsedajúca udelila 

slovo hlavnej kontrolórke obce, aby oboznámila prítomných s rozpočtom obce, s rozpočtovým opatrením č. 3, 

s čerpaním rezervného fondu. Tieto body boli podrobne prerokované aj na finančnej komisii, kde boli 

prerokované aj jednotlivé položky príjmov a výdavkov.  

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: 

- Šimulčík – pri čerpaní rezervného fondu keď minieme peniaze, potom to schvaľujeme, malo by to byť 

naopak. To je len technická vec, aby sme to postupne do budúcna dali do poriadku. 

- Vedródyová – už pri schvaľovaní záverečného účtu za rok 2015 sme schválili rezervný fond a prešiel do 

roku 2016. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 129/ 1.: OZ schvaľuje kontrolu plnenia, čerpania a úpravu 

rozpočtu k 30.9.2016. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, 

Polák, Režnáková, Šimulčík) za 7 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák,  Šimulčík), proti 0, 

zdržal sa 1 (Režnáková),  návrh bol prijatý.   



Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 129/2: OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 3/2016/OcU.  
Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 
Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0, návrh bol prijatý.   
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 129/3: OZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu.  Výsledok 
hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 5  
(Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák), proti 0, zdržal sa 3(Šimulčík, Režnáková, Holbíková), návrh bol 
prijatý.   
 

 

K bodu č. 4/ 

Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave na r. 2017, rozpočet MŠ a VŠJ na r. 2017 

 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Podrobný komentár 
predniesol riaditeľ školy Martin Bodis, ktorý zároveň aj odpovedal na diskusné príspevky a dotazy poslancov 
obce.  
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 130: OZ schvaľuje návrh rozpočtu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v 
Šintave na r. 2017,  rozpočet MŠ aVŠJ na r. 2017. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, 
Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, 
Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý.   
 

 

K bodu č. 5/ 

Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa materskej školy 

a školského zariadeniaj v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava 

 

      Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Podrobný komentár 
predniesol riaditeľ školy Martin Bodis, ktorý zároveň  aj odpovedal na diskusné príspevky a dotazy poslancov 
obce.  
Po rozprave predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 131: OZ schvaľuje Prílohu č. 1 VZN Obce Šintava 
o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa materskej školy a školského zariadenia 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, 
Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, 
Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý.   
 

 

K bodu č. 6/ 

Návrh rozpočtu obce na roky 2017-2019 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Podrobný komentár 
predniesol predseda finančnej komisie Michal Lipovský, komisia doporučuje  návrh rozpočtu obce schváliť. 
Po rozprave predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesení č. 132:  

1. OZ schvaľuje rozpočet na rok 2017 bez pripomienok 

 
 

 Rozpočet na rok 2017 v E 

Bežné príjmy 1246307 

Kapitálové príjmy 0 

Finančné operácie príjmové  0 

Vlastné príjmy ZŠsMŠ 10342 

Príjmy spolu 1256649 

 



 Rozpočet na rok 2017 v € 

Bežné výdavky 634649 
 

Kapitálové výdavky  

Finančné operácie výdavkové 78000 

Výdavky ZŠsMŠ 544000 

Výdavky spolu 1256649 

 

2. OZ berie na vedomie viacročný rozpočet  na roky 2018 – 2019.  

 Rozpočet  2018 v € Rozpočet  2019 v € 

Bežné príjmy 1251439 1252439 

Kapitálové príjmy  0 

Finančné operácie príjmové    

Príjmy spolu 1251439 1252439 

 

 Rozpočet  2018 v € Rozpočet  2019 v € 

Bežné výdavky 630294 629799 

Kapitálové výdavky   

Finančné operácie výdavkové 78000 78000 

ZŠsMŠ   

 708294 707799 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 
Šimulčík) za 7 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková), proti 0, zdržal sa 1 
(Šimulčík), návrh bol prijatý.                                           

 

K bodu 6/A 

Členenie rozpočtov – transparentnosť 

 

     Predsedajúci udelil slovo poslancovi Šimulčíkovi, ktorý predložil návrh tohto bodu programu. Poslanci 

schvaľujú rozpočet, dostávame tzv. programový rozpočet (15 strán). Z dôvodu lepšej orientácie navrhol, aby sa 

samostatne rozčlenili kolonky na platy, že koľko financií ide na menežment obecného úradu, ďalej na energie. 

Pri kultúrnych akciách, keď sa rozdrobili, tak sa aj ušetrilo, pri porovnaní rokov 2014 a 2015. 

V rámci rozpravy vystúpili: 

- Lipovský – je nám predkladaný  rozpočet štvrťročne, problematické časti, nedočerpané, prečerpané, 

rozanalyzovať a dodatočne dávať.  

- Tóthová – vysvetlila energie, uvedené sú celý rok zálohy, až na konci roka keď je vyúčtovanie sa vie 

koľko sme minuli.  

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 133: OZ schvaľuje aby rozpočet obce Šintava 

určený pre poslancov bol upravený: V rozpočte výdavky – Položku 1.1. premenovať na obecný úrad. Vytvoriť 

novú položku 1.4. Managment – kde budú zahrnuté všetky náklady na plat starostu, kontrolórku, poslancov, 

komisie. Mzdové náklady na pracovníčky obecného úradu zostanú v položke 1.1. Výsledok hlasovania: 

prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 4 (Holbíková,  

Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 1 (Mizerová), zdržal sa 3 (Matulová, Lipovský, Klokner), návrh nebol prijatý.    

 



 

K bodu 6B/ 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrh rozpočtu obce 

     Hlavná kontrolórka obce Mária Vedródyová oboznámila prítomných so svojim stanoviskom, kde odporúča 

obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu na rok 2017 schváliť a viacročný rozpočet na roky 2018 

a 2019 zobrať na vedomie. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 134: OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

obce Šintava k návrhu rozpočtu na rok 2017. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, 

Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý.   

 

 

K bodu č. 7/ 

Zásady hospodárenia s majetkom obce, veria A a verzia B 

 

     Predsedajúci informoval prítomných, že na porade poslancov bolo dohodnuté, že verziu B vypúšťame 

a zostávame na verzii A.  

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík – doplniť do čl. 5 § 10 bod B/ cena ornej pôdy je stanovená od 

alebo min., bod C/ cena prenájmu garáže, bod D/ cena nájmu pozemku.  

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 135: OZ schvaľuje Zásady hospodárenia 

s majetkom obce Šintava. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, 

Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý.   

 

 

K bodu č. 8/ 

VZN Obce Šintava č. 10/2016 zo dňa 5.12.2016, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Šintava č. 9/2016 zo dňa 

10.6.2016 o nakladaní s komunálnym odpadom 

 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. V rámci rozpravy 
vystúpila poslankyňa Mizerová -  otázka je či je to potrebné a či je to hospodárne. Urobila prieskum po obci 
a v deň zberu bolo pred každým domom iba jedno vrece. 
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 136: OZ schvaľuje VZN Obce Šintava č. 10/2016 zo 

dňa 5.12.2016, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Obce Šintava č. 9/2016 zo dňa 

10.6.2016 o nakladaní s komunálnym odpadom. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, 

Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 5 (Klokner, Matulová,  Polák, Režnáková, 

Šimulčík), proti 1 (Mizerová), zdržal sa 2 (Holbíková, Lipovský), návrh bol prijatý.   

 

 

K bodu č. 9/ 

Spresnenie uznesenia č. 65/2015 (Galbavý) 

 

     Predsedajúci udelil slovo poslancovi Šimulčíkovi, ktorý s poslankyňou Režnákovou predložili návrh tohto 

bodu programu. Poslanec Šimulčík prítomných oboznámil s korešpondenciou medzi obecným úradom a pánom 

Galbavým, vyjadril sa že obec robí administratívne prekážky a kúpnopredajná zmluva doteraz nie je podpísaná. 

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:  

- Lipovský – na prvom sedení, keď sme schvaľovali zásady hospodárenia s majetkom obce som hovoril, 

že obec sa nemá zbavovať pozemkov, ale ich zveľaďovať, hlavne verejné priestranstvá. 

- Režnáková – zásady sa schvaľovali po uznesení o predaji tohto pozemku. Mali sme hneď zaujať 

stanovisko, že pozemok sa nepredá. 



- Starosta obce – sa vyjadril, že toto nie je v prospech obce, aby sme rozpredávali verejnú zeleň a je tam 

jeden závažný fakt, že  tá časť je slabo prejazdná a bude tam obmedzený vstup. Nevidím dôvod, aby 

takáto parcela bola predaná. Občania tej ulici sú zásadne proti tomu, na tom kúsku zelene sa hrávajú 

deti, z toho dôvodu nie je kúpnopredajná zmluva podpísaná. 

- Šimulčík – predaj pozemku bol zverejnený na úradnej tabuli, nikto nemal pripomienky,  2 týždne sa 

mohol ktokoľvek vyjadriť. Je to prejav vôle občanov Šintavy, lebo poslanci reprezentujú občanov 

Šintavy. Poslanec Šimulčík rozdal poslancom návrh na uznesenie, lebo prišlo k zmene. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za znenie uznesenia č. 137:  

A. Spresnenie významu v uznesení č. 65/2015 „vybudovať verejné parkovisko pre autá“ v tom zmysle, že 

parkovisko bude vybudované podľa priloženého plánu. Skladba vybudovaného parkoviska bude podľa 

zadefinovanej skladby vrstiev parkovacej plochy uvedenej na pláne (príloha č. 1). 

B. Všetky povolenia na vybudovanie parkoviska zabezpečuje vlastník pozemku. Parkovisko musí byť 

vybudované do 365 dní od písomného doručenia povolenia na vybudovanie parkoviska. 

C. Zmluvná pokuta za nevybudovanie parkoviska môže byť maximálne 1500,- €. 

D. Zmluva o odpredaji pozemku bude uzatvorená najneskoršie do 31.januára 2017. Zodpovedný: obecný 

úrad. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 3 (Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 1(Lipovský), zdržal sa 4(Klokner, Holbíková, Matulová, 

Mizerová), návrh nebol prijatý.   

 

 

K bodu č. 10/ 

Prerokovanie poplatku za rozvoj 

 

     Predsedajúci informoval prítomných že je možnosť v zmysle zák. č. 447/2015 Z.z. o miestnom poplatku za 

rozvoj prijať všeobecne záväzné nariadenie, ktorým obec na svojom území ustanoví miestny poplatok za rozvoj. 

Predmetom poplatku sú pozemné stavby nad 150 m2, sadzba  od 10,- € do 35,-€. V našej obci nie sú skoro 

žiadne stavebné pozemky, z toho dôvodu po rozprave bolo dohodnuté, že informácia sa zoberie na vedomie. 

Znenie uznesenia č. 138: OZ berie na vedomie informáciu o poplatku za rozvoj. Výsledok hlasovania: 

prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 8 (Holbíková, 

Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý.   

 

K bodu č. 11/ 

Pozývanie poslancov na akcie organizované obcou 

     Predsedajúci udelil slovo poslankyne Režnákovej, ktorá predložila tento návrh bodu programu. Poslankyňa 

Režnáková sa vyjadrila, že by chcela, aby sme všetci poslanci dostávali pozvánky na akcie poriadené obecným 

úradom alebo školou a nie len niektorí.  Po rozprave bolo dohodnuté, že pozvánky na akcie budú poslancom 

zasielané emailom. 

Znenie uznesenia č. 139: OZ schvaľuje pozývanie všetkých poslancom OZ na podujatia organizované Obecným 

úradom v Šintave (obcou Šintava, štatutárom, komisiami OZ) alebo  rozpočtovými organizáciami zradených 

obcou Šintava, ktoré sú financované z rozpočtu obce Šintava. Pozvánka emailom bude zaslaná poslancom OZ 

najneskôr 5 pracovných dní pred uskutočnením podujatia. Zodpovedný: obecný úrad, rozpočtové 

organizácie. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík) za 7 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák,  Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

1(Režnáková), návrh bol prijatý.   

 

 

 

 

 



 

 

K bodu č. 12/ 

Rôzne došlé žiadosti 

Predsedajúci oboznámil prítomných so žiadosťami: 

- žiadosť zboru pre občianske záležitosti pri Obecnom úrade v Šintave o vyplatenie paušálnych odmien pre     

  účinkujúcich členov ZPOZ za rok 2016. Predseda finančnej komisie p. Lipovský informoval že boli tri sobáše za 

rok, členom zboru patrí ošatné, komisia navrhla po 20,- €/člen, v zbore je 5 členov. 

Znenie uznesenia č. 140: OZ schvaľuje vyplatenie paušálnych odmien pre účinkujúcich členov Zboru pre 

občianske záležitosti pri Obecnom úradu v Šintave za rok 2016 – ošatné v sume 20,-€/člen. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0, návrh bol prijatý.   

 

- žiadosť Lodenica, s.r.o. Šintava o prekládku káblového rozvodu pre prečerpávaciu stanicu, poslancom bolo 

predložené stanovisko revízneho technika - potvrdenie o technickom stave el. zariadenia. V rámci rozpravy 

vystúpili poslanci a občania: 

- Režnáková – stanovisko revízneho technika malo byť do 24.10.2016. 

- Mizerová – je to podstatné pre nás? 

- Jurčaga – žiadal jednu kópiu revíznej správy, žiadosť sme podali v auguste 2016, teraz je december, ak sa tam 

niečo stane, kto bude zodpovedný,  

- Starosta obce – informoval, že prekládku a rozdelenie merania obec robila v r. 2002 

- Tóthová – informovala o spotreba elektriky na prečerpačke za roky 2009-2015. 

- Režnáková- mali by byť vyčíslené náklady, nakoľko sa toto neudialo tak sa nevieme vyjadriť 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie v uznesenie č. 141: OZ súhlasí s predkládkou káblového rozvodu pre 

prečerpávaciu stanicu s obecných finančných prostriedkov. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík), za 0, proti 0, zdržal sa 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík), návrh nebol prijatý.   

 

Ďalšie žiadosti: - Ing. Mário Macho, Šintava č. 494, vodovodné prípojky – odpoveď a Miroslava Jurašíková, 

Šintava 480, vodovodné prípojky – odpoveď na list č. 114/2016 z 11.10.2016 

Predsedajúci informoval prítomných, že poslanci na porade  boli oboznámení s týmto problémom. Okresný 

úrad Trnava zvoláva ústne pojednávanie na deň 12.12.2016 o 9,30 h v zasadačke Obecného úradu v Šintave,  

kde  bude doriešené prevádzkovanie verejného vodovodu na ulici Nitrianska v obci Šintava, prípadne 

vyhlásenie nútenej správy.  Teraz neprídeme k žiadnemu záveru a budeme sa k tomu venovať a zaujmeme 

stanovisko  až po vyjadrení  a písomnom stanovisku Okresného  úradu Trnava. 

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci a občania: 

- Ing. Mário Macho – v zmysle zákona požiadal žiadosťou o vyhlásenie nútenej správy verejnej verejného 

vodovodu na Nitrianskej ulici v obci Šintava vo vlastníctve a správcovstve Obce Šintava, aj  Okresný úrad 

Trnava, odbor starostlivosti o životné prostredie. Okresný úrad Galanta  stanovisko už poslalo a poslanci neboli 

dostatočne informovaní.  

- Lipovský – informoval prítomných so závermi spoločného zasadnutia komisie finančnej a výstavby dňa 

21.11.2016 (tvorí prílohu zápisnice), 

- Macho – obec vynaložila finančné prostriedky, investor je obec, investorstvo na základe dohody prešlo na 

ZsVAK, okresný úrad skonštatoval, že stavba nie je dokončená, realizáciu prípojok môže dokončiť jedine ZsVAK 

a dovtedy musíte prevádzkovať vodovod v zmysle zákona. Kontrolou obecný úrad zistil veľké rozdiely 

v odberoch na základe čoho nám to chcete preúčtovávať. 

- Jurašíková – pripojenie je súčasťou verejného vodovodu, nie naše. Ale kto to buduje, my alebo vodári. Prečo 

boli vodovodné prípojky projektované, na tom sa dalo ušetriť.  



- Lipovský – navrhol nech sa nechá starý vodovod. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 142: OZ berie na vedomie problematiku vodovodu 

na Nitrianskej ulici. Okresný úrad Trnava zvoláva ústne pojednávanie na deň 12.12.2016 o 9,30 h v zasadačke 

Obecného úradu v Šintave,  kde  bude doriešené prevádzkovanie verejného vodovodu na ulici Nitrianska 

v obci Šintava, všetci poslanci sú pozvaní. Obec po pojednávaní a písomnom stanovisku Okresného úradu 

Trnava zaujme stanovisko. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0, návrh bol prijatý.   

 

- doplnené do rokovania: Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na I. polrok 2017. Po rozprave bolo 

zahájené hlasovanie za znenie uzneseniač. 143:  OZ berie na vedomie návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na I. polrok 2017 a poveruje hlavnú kontrolórku obce vykonaním kontrol podľa plánu 

práce. Výsledok hlasovania: 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 

8 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0, návrh bol 

prijatý.   

 

K bodu č. 13/ 
Interpelácia poslancov 
 
V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 
-Lipovský – návrh komisie prispieť na pohonné hmoty pre rodiny s postihnutými deťmi, jedná sa o 5 rodín, po 

100,- € na rodinu, spolu 500€. Predsedajúci dal hlasovať za uznesenie č. 144 v znení: OZ súhlasí, že Obec 

prispeje z rozpočtu obce na pohonné hmoty pre rodiny s postihnutými deťmi, jedná sa o 5 rodín, na rodinu 

po finančnej čiastke 100,- €, spolu 500,- €. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 7 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

1(Šimulčík), návrh bol prijatý.   

Ďalej informoval prítomných, že obec dostala finančné prostriedky vo výške 6 tis. € na rekonštrukciu domu 
smútku, a musia sa vyčerpať do konca r. 2016, spoluúčasť obce 10%, celkové predpokladané náklady sú 
odhadnuté na výšku 15 tis. €. Ďalej doporučujem zrušiť uznesenie č. 100, ktorým bola pridelená budova pizzerie 
p. Andrei Molnárovej a treba priestor pri hrádzi pod košom vyčistiť nakoľko sa tam začína vytvárať smetisko. 
V rámci výstavby obce musí byť opravený plot - bývalá prevádzka vo dvore obecného úradu, ďalej čas oplotenia 
na cintoríne, ktoré je v havarijnom stave. 
-Vedródyová – sa vyjadrila, že p. Molnárová zrušenie ohľadne Pizzerie poslala emailom a ohľadne trojuholníka – 
nechce aby sa rušilo toto uznesenie ale doporučuje ho ponechať. 
-Starosta – doporučil tieto návrhy na zrušenie uznesení dať do ďalšieho zastupiteľstva. 
-Šimulčík – na porade sa diskutovalo, že poslanci obdržia rozpočet na rekonštrukciu domu smútku, dotáciu  sme 
dostali v októbri, dnes mal byť pripravený rozpočet, aby sme to mohli odsúhlasiť a ísť ďalej.  
Ďalej sa informoval starostu, že videl som na internete, že štatutár obce – teda vy vraj nemôžete byť 
sankciovaný, pýtal  sa prečo. Ďalej Informoval prítomných s III. ročníkom podujatia Večer s históriou, kde sa 
bude premietať film na farskom centre, je to informácia určená pre všetkých občanov obce, chcel, aby bola 
zverejnená na web stránke obce. Keď sa robia nejaké akcie, tak je dobré keď sa občania informujú. 
Starosta – odpovedal, že oslovil som viacero firiem ohľadne rekonštrukcie domu smútku, prihlásila sa jedna  
firma, včas som vyzval stavebné firmy, aby predložili rozpočet. Pripraví písomne stanovisko k tej sankcii ako 
štatutár. 
-Šimulčík –  podujatia, ktoré neorganizuje obec  nebudú zverejnené na web stránke obce. 
-Režnáková – p. Koričanský pripravil predbežný rozpočet, on upravil plošinu pri vstupe do domu smútku, rampa 
nie je dobre navrhnutá.  

 
Predsedajúci informoval prítomných, že najbližšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva bude  dňa 30.1.2017.  
 
 



 
 
K bodu č. 14/ 
Diskusia 
     V rámci diskusie vystúpili nasledovní občania a poslanci: 
-Jurčaga – žiada starostu  v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám o doručenie kópie revíznej 
správy a taktiež koľko sme doteraz minuli na všetkých právnikov, vrátane kópii faktúr. Pani Tóthovej zvýšeným 
hlasom vysvetľoval prečo tam je spotrebovanej veľa elektrickej energie, starosta prerušil diskusný príspevok 
pána Jurčagu z dôvodu osočovania účtovníčky obecného úradu. 
-Molnárová – upozornila, že plechy na starej prevádzkarne  sú nadvihované a v havarijnom stave, najlepšie by 
bolo zbúrať  všetko. 
-Starosta – dával na jeseň návrh, že bolo možné podať projekt zberný dvor. Teraz to budeme musieť urobiť 
z vlastných prostriedkov, 
-Šimulčík – ja sa bránim ako poslanec,  vy ste až na zastupiteľstvo priniesli informáciu, aby sme schválili  
investíciu  v hodnote 550 tis. €, ale v predstihu  sme nedostali nič. 
- Macho – na poslednom zastupiteľstve žiadal, aby sa zabezpečilo dopravné značenie okolo školy, parkujú pri 
škole a znemožňujú prechod ostatným autám. Navrhujem zjednosmernenie a zákaz státia, nie zastavenia. Ďalej 
žiada, aby dali poslanci úlohu hlavnej kontrolórke obce, aby skontrolovala, že aký je rozdiel a škoda na 
vodomeroch, ohľadne ulici Nitrianska. 
 

K bodu č. 15/ 

Záver 

     Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapísala: Dobišová            Miroslav   H o l i č k a , starosta obce 

 

 

 

 

 

 


